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Amendement  
 
Agendapunt  : 5 
Datum   : 3 juli 2018 
 
De fractie van: Gemeentebelangen Overbetuwe 
 
Overwegende / gelezen hebbende / constaterende dat: 
 

- De fractie van Gemeentebelangen Overbetuwe tijdens politieke avond van 6 februari 
2018 een initiatiefvoorstel in heeft gebracht waarin aandacht werd gevraagd om 
Tennis vereniging Herveld Andelst financieel te ondersteunen bij hun duurzame 
renovatie; 

- Tennisverenigingen in het algemeen, in tegenstelling tot voetbalverenigingen,  nooit 
op financiële steun hebben kunnen rekenen van de gemeente; 

- Dat er tijdens de bespreking van ons initiatiefvoorstel op 6 februari 2018 is besloten 
door vrijwel alle fracties een post op te nemen in de kadernota 2019 waarin het 
mogelijk wordt gemaakt voor verenigingen welke duurzaam renoveren, tegemoet te 
komen in de kosten; 

- Er voor deze kosten in de kadernota 2019 geen bedrag is openomen; 
 
Stelt voor de kadernota 2019 te wijzigen door: 
 
In het Programma Nieuwe Lasten 2019-2022 een PM post op te nemen voor verenigingen 
welke duurzaam willen renoveren. 
 
Toelichting: 
Het is nu nog niet duidelijk welke kaders en voorwaarden er aan verenigingen zullen worden 
gesteld. Daartoe dienen eerst beleidsregels, met heldere criteria, opgesteld te worden.  
 
Ondertekening en naam: 
René Post 
Gemeentebelangen Overbetuwe  


